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 Tid Måndagen den 4 juni 2012 kl 15.30-16.00 
   

 Plats Gamla Biblioteket, Tekniska Nämndhuset 
   

 Presidiemöte  

  

  
Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ken Gammelgård, DHR               Ulla Hamilton (M)                                                          

ordföranden 

Elisabeth Bergvall, HSO                                                                                        

vice ordföranden  

Dagny Mörk, SRF 

Anders Carlsson, HSO 

Gunnar Slätt, HSO 

Ulrika Voghera, HSO 

 

 
Tjänstemän: 

 Rådets sekreterare Eva Olofsson samt borgarrådssekreteraren Martin 

Savén 

 
 
 

 § 1 
Trafik- och renhållningsnämndens ordförande Ulla Hamilton (M) hälsar 

alla välkomna till presidiemötet. Funktionshinderrådets ordförande Ken 

Gammelgård tackar för presidiets initiativ till mötet. 

 

 § 2 
De närvarande gör en kort presentation av presidiet och rådets ledamöter. 

 

 § 3 
Frågorna och svaren presenteras i den ordning de tas upp. 

 

Rådet ställer frågor om Tertialrapport 1. Hur har aktiviteterna blivit 

verkliga i tertialrapport 1som trafik - och renhållningsnämnden antagit? 

 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) svarar att i tertialrapport 1 ligger trafik - 

och renhållningsnämnden bra till. Det ser bra ut med aktiviteterna. Det 
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som återstår för året är insiktsutbildning för externa entreprenörer för 

vinterväghållning. Det återstår också för serviceförvaltningen 

/kontaktcentret att under hösten redovisa sitt uppdrag vad det gäller 

tillgänglighet.  

 

Rådet ställer därefter frågor om snöröjning. 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) svarar. När det gäller snöröjning är det 

bra att kontakta förvaltningen i de fall det inte fungerar. Vi är glada för att 

det inte var så mycket snö att röja i vintras, jämfört med de två föregående 

åren. I vintras fanns det vintervärdar, personer från stadens jobbtorg, som 

var projektanställda för att ta bland annat ta hand om att hacka is.  

 

Rådet ställer fråga om rekrytering. 

 Stockholmsvärdar med funktionsnedsättning, kan de rekryteras? Finns 

det arbetsuppgifter för dem?  

Ordföranden Ulla Hamilton (M) svarar att det finns ett samarbete med 

stadens jobbtorg där tar man fram arbetsuppgifter som är anpassade till 

vad personerna med olika funktionsnedsättningar kan göra.  

 

Rådet för tillsammans med Ulla Hamilton (M) en diskussion gällande 

uthyrning av olika hjälpmedel för funktionsnedsatta. Rådet anser att det 

vore fint om det fanns möjlighet från kommunens sida att hyra ut  

elektriska rullstolar och ”mopeder” för funktionshindrade till större 

evenemang exempelvis VM. 

 

Rådet gör därefter ett inlägg då det gäller framkomlighetsstrategin. Rådet 

vädjar om att nämnden ser till att det blir separerade gång- och 

cykelvägar. Det behövs framför allt en större tydlighet där dessa vägar 

korsar varandra.  En del av problemen är att många cyklister kör fort och 

inte följer trafikreglerna. Det ställer till problem då exempelvis någon som 

har nedsatt syn ska passera ett övergångställe då cyklarna är tysta fordon. 

Rådet anser att trafikkontoret bör göra en upplysningskampanj om ”Säkert 

cyklande i Stockholm”.  

 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) tackar för dagens möte och önskar rådet 

en trevlig sommar. 

 

Rådets ordförande Ken Gammelgård tackar för mötet och önskar presidiet 

det samma. 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Eva Olofsson 


